
PROTOK6L Nr)fiXIv2016

z sesii Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 28 grudnia 2016 r'
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyfiska - lnspektor ds. Obslugi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:05, zakoriczono o godz.12:00

Stan ustawowy Rady - 15 RadnYc[

W sesji bierze udzial 14 RadnYch

- lista ob€cnosci stanowi zal4cznik do Protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Gminy

2-Pani Zd,zblawa Kanicz - Skarbnik Gminy

3.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

4.Pan Ryszard Cecot - Zastgpca Dyrektora Departamentu Rozwoju Obszar6w Wietskich Urzgdu

Marszalkowskiego Wojew6dztwa Warmiisko-Mazurskiego w Olsztynie

S.PanBartosz Zylka - Kierownik Oddziah.r Agencji Restrukturyzaqi i Modernizacji Rolnictwa w

Dzialdowie,

6.Soltysi

- lista obecnoSci stanowi zal4cznik d.o protokotu

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady XXXII sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:05 Pan Andrzej Kornacki Przewodnicz4cy

Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych.

Po czym powiedzial: ,,czy Radny Pan Piotr Rydel nie jest ju2 radnym? Czy jego mandat wygasl i czy

zostal zaptoszony, bo nie podpisywalem zaproszenia dla Radnego."

W odpowiedzi Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wfiaSnil: ,,Radny Pan Piotr Rydel na

poprzedniej sesji wobec Rady zlo2yl o6wiadczenie, 2e rezygnuje z mandatu radnego. Porozumiano sig

z Komisarzem Wyborczym w Elbl4gu, kt6ry stwierdzil, 2e oczekuje na protok6l z tej sesji Rady. Po

otrzymaniu wyci4gn z protokolu z o6wiadczeniem Radnego, podejmie stosowne dzialania

wynikaj4ce z kodeksu wryborczego." Przytoczyl tresc art.383 kodeksu wyborczego dotycz4cego

przeslanek wygadnigcia mandatu radnego. ,,W Swietle przepisu w nomencie zrezygnowatia przez

Radnego z mandatu, mandat wygasa. Stwierdzenie wyga6nigcia mandatu jest czynnosci4 formaln4,

kt6ra uruchamia proces wybor6w uzupelniaj4cych. W Swiefle postanowierl kodeksu wyborczego, Pan

Piotr Rydel zrzekl sig mandatu i Jego mandat wygasl. Dlatego Jego obecnoSi na dzisiejszej sesii nie jest



konieczna, nie jest wymagana. Rada mo'e pod nieobecno'i tel osoby, kt6ra zrzekla sig mandatu
podejmowaC skutecznie uchwaly, tym bardziej, Ze jest wymagane kworum Rady,,.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki: ,,panie mecenasie, nie chcialby abyfmy musieri iezdzid
do samorz4dowego Kolegium i miec uchylone uchwary. Na pocz4tku pan stwierdzil, ze mandat
wygasa po przeslaniu przez Komisarza wyborczego formalnej informacji, ze ten mandat wygasl.
Mam mieszane uczucia co do tej sprawy, czy pan piotr Ryder w tej chwili jest radnym czy ju2 nim nie
jest. To Pan jest radc4 prawnym i b9d9 dzialal na podstawie pariskiej opinii. Dla mnie jest wa2nym,
czy on dzisiaj jest radnym , czy ten m andat jti. wygasl.,,

w odpowiedzi Radca prawny - pan Zbigniew Drzystek wyja6nil:,, w momencie zrz'zenia sie
mandafu ten mandat wygasa. w1'nika to wprost z zapis6w kodeksu wyborczego. Komisarz wyborczy
stwierdza tylko to wyga6nigcie, jest to czynnosi nastgpcza. w niekt6rych przypadkach stwierdza to
Rada, a w niekt6rych, tak jak w tym przypadku, Komi sarz Wyborczy .,,

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki: ,,czyk wed\tg przedstawionej opinii pana mecenasa,

Pan Radny Piob Rydel nie jest ju2 dzi6 radnym, nie ma mandatu.

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,Panie mecenasie nie zgodzg sig z pana opini4. sam pan powiedzial, 2e

mandat wygasa w momencie, kiedy Komisarz Wyborczy otrzyma protok6l przeglosowany przez

wigkszosi Rady. Ten protok6l za chwilg bgdziemy przeglosowy'wac. proszg parlstwa Radnych,

abysmy tego protokohr dzisiaj nie przyjrnowali. Chcialbym dai czas koledze piotrowi, aby dopehril

formaho6ci. ZloLyl w formie pisemnej rezygnacjg z mandatu. Na ten rrornent uwazam, ze piotr Rydel
jest jeszcze radnym i powinien zostaa poinformowany o komisji i sesji. To, 2e powiedzial i rezygnuje

z mandatu to jedno. wczoraj rozmawialem z panem Komisarzem, jak to wygl4da. pan Komrsarz

powiedzial, 2e w momencie przylgcia protokolu wygasa mandat piotra Rydla. Gdyby byl tu piotr

Rydel i powiedzialby, 2e wycofuje sig z tej deklaracji, dalej byly radnym. Tak powiedzial wczorai pan

Komisarz, przed przyjgciem protokolu. My6l9,2e niepoinformowanie piotra Rydla jest niezgodne z

prawem. Tak jak Pan Przewodnicz4cy powiedzial nadz6r, tak jak to bylo w listopadzie, kiedy zostala

zwolana szybka sesia, o kt6rei nie zostali poinformowani w terminie soltysi. wszystkie uchwa\r

zostaty podwaLone, poniewaz nie zostaly zachowane terminy sesii, tak tutaj jestem przekonany, ze

bgdzie tak samo. Piotr Rydel jest jeszcze na ten moment radnym. Tak stwierdzil wczoraj pan

Komisarz. Proszg Panie i Pan6w Radnych, aby6my nie przyjmowali tego protokolu. Dajmy,2eby

zachowa( ten czas, tydziefl czy do nastgpnei sesji, aby kolega przemy5lal, czy rezygnuje. JeLeli

rczygruie to zloZyl pisemne oSwiadczenie."



przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki: ,,czy kto6 z Parlstwa Radnych chce co5 wnie5t do

porz4dku obrad? stwierdzaj4c prawomocno6i obrad opieram sig na opinii Pana mecenasa, sesjg b9d9

prowadzi4. Natomiast, czy Pan Radny Piotr Rydel ma ieszcze mandat Iadnego czy nie ma, nie znam

sig na tym. Punkt stwierdzenia prawomocnoSci obrad, uwa2am, ze bgdziemy sesje prowadzic i

podejmowai uchwaly. Czy radni b4d2 Pan w6jt chcieliby wnieSc dodatkowe punkty? Nie widzg,

przystgpujemy do glosowania".

Ad.3.Ustalenie porz?dku obrad.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 14 Radnych

glosami:

-rrza" - 14

- ,,przeciw' - O

',,wstrzymujqrych sig" - 0

pruylela porz?dek obrad XXXII sesii Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesji i stwierdzeniu

prawomocno6ci obrad jest nastgPuiQcy:

4.Przf gcie protokolu z XXXI sesii Rady Gminy,
5. Sprawozdanie migdzysesyjne W6jta Gminy Rybno.

6.Wyst4pienie Pana Ryszarda Cecota Zastgpcy Dyrektora Departamentu Rozwoiu Obszar6w

Wiejskich Urzgdu Marszalkowskiego Wojew6dztwa Warmifisko-Mazurskiego w Olszt5rnie.

7. Podigcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:

1) zmiany Wielolebriej Prognozy Finarsowej Gminy Rybno na lata 201G2022,

2) zrnian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok,

3) ustalenia trybu udzielania i rczliczaria oraz ttybrt i zakresu kontroli prawidlowo6ci pobierania i

wykorzystywania dotacji udzielanych z budZetu Gminy Rybno dla niepublicznych: szkdl,

przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych oraz innych form wychowania

przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne niZ Gmina Rybno,

4) zwolnieri z podatku od nieruchomo5ci.

8.Wolne wnioski i zapytania.

9.Zamknigcie obrad.

Ad.4. Przvigcie protokolu z X)O(l sesii Rady Gminv.

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XXXI sesji Rady

Gminy.

Uwag do protokolu nie wniesiono.

Nastgpnie glos zabrala :

Radna - Pan Agnieszka Wysocka: ,, twazam,2e powinni5my dai Piotrowi czas. To czlowiek, kt6ry

batd,zo du2o wni6sl. Mo2e poniosly go emocje, nie wiadomo

6wiadom4 decyzjg. Pod wptywem chwfi r62ne rzeczy rnoLna

orotokolu."

co zrobi. Pozw6lmy mu podj4i

powiedzieC. Nie glosujmy dzisiaj



Radca prawny - Pan Zbigniew D rzystek: ,, pan Radny Karniriskl nie w pelni poj4l moje argumenty,,_
Nastgpnie przytoczyl tres( art. 383 kodeksu wyborczego(...) a nastepnie ponowil wyja5nienia w
zakresie procedury wygaszania mandatu radnego. ,,pan piotr Rydel w spos6b specyficzny zrzekl sig
mandatu, dlatego skontaktowano sig z Komisarzern wyborczym, kt6ry prosi o przeslanie protokoru i
w6wczas podejmie dzialania zwiEzane z wygaSnigciem mandatu. Nie mozna formulowad tezy, 2e
radny zrzekl sig mandatu i dajemy mu czas dwa tygodnie, trzy, cztery tygodnie 2eby sig zastanowil.

Jest doroslym czlowiekiem. od poprzedniej s esli, na kt6rej zloityl oSwiadczenie mingro sporo czasu na
zastanowienie sie. Nie mozna z tego powodu wstrzymywac pracy organu stanowi4cego grniny. To
nie byla sytuacja nadzv,ryczajna, nieprzewidywarna. Gdyby taka byla, to pan Radny mial duZo czasu

na zastanowienie sig 2eby cofn4i swoje oswiadczenie woli, bo moglo zostae zlo2one pod wplywem
impulsu." Nastgpnie wyia6nil kwestig procedury cofnigcia oiwiadczenia woli w rozumieniu kodeksu
cywilnego.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,,Rada Gminy to powa2na i instytuqa. To nie yest

piaskownica i traktujmy sig powa2nie."

Radny - Pan Piotr Kamiriski: ,,Pan mecenas m6wi, 2e nie bylo powa2nych przeslanek. Te oszczerstwa

radnych w Internecie, kt6rc przytoczyl pan piotr Rydel i pan mecenas m6wi ze to nie jest jakaS

nadzwyczajna sprawa. Panie mecenasie, je2eli pan Komisarz wyborczy m6wil wczoraj, 2e doprero

kiedy protok6l zostanie przigty, wygasa mandat piotra Rydta. To s4 slowa pana Komisarza. Gdyby

tu dzisiaj byl odwolalby swoi4 rezygnacjg. slowna rczygnaga jest mozliwa tyrko przed zrozeniem

Slubowania. Inaczej obowiqzuje forma pisemna htb przez ten protok6l. Na ten moment piotr Rydel
jest jeszcze radnym. Panie Darku, Rada i Radni to powaZna sprawa i pan teZ poniek4d sig do tego

Vzyczynil. Pana wpisy i wpisy pozostalych ludzi, przyczynrly sig do rezygnacii pana piotra Rydla.

Najmy czas na przemySlenie, 2eby kolega przemyilal jeszcze taz. Atbo sklada pisemnq rezygnac;g,

albo przyjmiemy protok6l na kolejnej sesji."

wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara: ,, Panie piotrze nie wiem o jakim moim wpisie pan

m6wi, kt6ry sig ptzyczynll? Mo2ePan bgdzie uprzejmy odnaleZi ten wpis i zacytowai.,,

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki: ,, Pan rnecenas wskazal, 2e Radny pan piotr Rydel

rnial czas na cofnigcie tego oswiadczenia. Je2eli powiedzial to na sesji w wolnych wnioskach, jako

swoje o6wiadczerie, 2e rczygntje z funkcji radnego to :uwazam, 2e w okresie migdzysesyjnym,

m6glby, nie wiem w jaki spos6b czy do Przewodnicz4cego? UwaZam, ze dobrze byloby gdyby byt

tutaj na sesji i wypowiedzial sig czy podtrzymuje swoj4 rezygna c:le czy tez nie. Zacytujg ru

wypowiedz Pana w6jta, ie osoba m4dra pod wptywem nowych inrormacii zmienia zdanie. Jestern



przewodnicz4cym calej Rady nie jej czg6ci. IJwaaam, 2e na tej sesji Piotr Rydel powinien by(, nawet

zaproszony jako osoba niebgd4ca ju2 radnym "

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata: ,je2eli Pan Piotr Rydel nie zostal poinformowary w

spos6b jak pozostali radni, to zostal poirformowany jak wszyscy inni mieszkaricy. O tym, 2e w dniu

dzisiejszym jest sesja na pewno wie. Gdyby chcial przyjsc i zloLy( o(wiadczenie woli, to zrobilby to.

To mo2e poczekajmy p6l roku, dajmy jeszrze z piea sesii, rno2e Pan Piotr sig namySli i na kt6rej sesji

zrezygnt\e i zmieni zdanie.

Na tym dyskusje zakoriczono.

po czymPrzewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z XXXI sesji

Rady Gminy:

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycl;
glosami:
- 6 -,,2a",
- 7 - ,,przeaw"
- 't - ,,wstrzymtjqcych sig"
nie przyigla protokolu z X)Ofl sesii .

Ad.S.Sprawozdanie miedzvsesyine W6ita Gminv Rybno.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do W6jta Gminy o przedstawienie Radzie

sprawozdania z dzialalno6ci migdzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokoh.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg.

Pytania wnie6li:
Radny - Pan Piotr Kamirlski: ,,Panie W6jcie, cieszy fakf 2e przejmujemy grunty. Rozumie je2eli s4 to

nieu2ytki rolne. Ostatnio rozmawialem z wlaScicielem, kt6ry od wielu lat dzierzawrl tg ziemig na

Grabaczu. Przykro mu, 2e tak sig stalo, 2e Agencja na wniosek Gminy tak zdecydowala. Prosil,Zeby

mu tego nie zabieraC. Chyba nie powinno zabieraC sig zieml, zkt6rej Lyl4htdzie" .

W6it Gminy - Pan Tomasz Wggr4mowski w odpowiedzi wytasnit: ,,sprawa przejgci tego gruntu na

cele rekreacyjne byla omawiana podczas zebraf wiejskich w Tuczkach i Grabaczu. Realizuje

oczekiwania spoleczne. Mam 5wiadomo5i,2e dw6m osobom moZe sig to nie podobaC, ale muszg

realizowa( postulaty wigkszo6ci mieszkarlc6w. Dla dobra og6hJ pewne inwestycje musz4 byC

zreahzowane. Co by bylo, gdyby Agencja ten grunt sprzedala i wtedy ludzie nie mogliby z tego

korzysta{ gd.zie zwyczaiowo korzystali. JUZ mamy problem z drog4 na Lesiaku, gdzie ludzie
korzystafi zwyczajowo sqd.z}c, ze to iest grunt publiczny. Okazuje sig, Ze to nie jest tak jak sig

wszystkim wydawalo. Moje dzialania v"rynikaj4 z pr65b htdzl"

Radny - Pan Waldemar Reszka: ,,Pnie Kamiriski nie zgod.zg sig z tym, 2e ten rolnik ucierpial. Tam jest

skarpa, na kt6rej nic nie roslo. Sprawa tego gruntu od dawna byla podnoszona na zebraniach

wieiskich."



W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski: ,,pan Radny ma racje, 2e ten grunt to nieu2ytek. MySIg, ze
powinni.my przeanalizowaa ponownie wnioski, kt6re zlo,ylem do Agencj t, czy Radri przycrryhya sig
do postanowieri zebrarl wiejskich. Mamy taki grun! z kt6rego ludzie korzystaj4 

"o"yrruio*o *Koszelewkch, o przejgcie kt6reg o r6wnieL zloLylem wniosek. ,,

Ad.5.wy"tupi".i" P"ru Ry"r"tdu C""ot" Zu"t"r..r 4w.ktoru D"p*tu-..tu Ro*oio ob"r.r6*
Wi"jtH"h U.""dt Mur"rulko*"ki.*o ki"*6drtuu W"r-ii"ko_Mrrr."K"*o * Ol"rtyri..

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu panu Ryszardowi Cecot Zastgpcy
Dyrektora Departamentu Rozwoju obszar6w wiejskich Urzgdu Marszalkowskiego wojew6dzrwa
Warmirlsko-Mazurskiego w Olsztynie.

Pan Ryszard Cecot Zastgpca Dyrektora Departamentu Rozwoju obszar6w wiejskich urzgdu
Marszalkowskiego Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego podzigkow al za zaproszenie na dzisielsz4
sesjg. Nastgpnie przedstawil informacjg na temat zakoiczonel perspektywy obszar6w wiejskich na
lata 2007-2013 w zakresie zadari delegowanych. podsumow ar ftwnieiz projekty, w kt6rych
uczestdczyla Gmina Rybno.
Nastgpnie w imieniu Marszalka wojew6dztwa warmirisko-Mazu rckiego zroLyl podzigkowania za
wklad wlo2ony w PROW na rgce Przewodniczqcego Rady dla Rady oraz W6jta crniny.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski podzigkowal Radzie za zgodn4 wsp6lpraca w zakresie
podejmowanych i realizowanych inwestycji.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki w imieniu Rady Grniny prosil o przekazanre
podzigkowarl Panu Marszalkowi wojew6dztw a za wyt6Lnienie sarnorz4du Gminy Rybno w
podejmowanych przedsigwzigciach.

Pan Ryszard cecot zastepca Dyrektora Departamentu Rozwoju ()bszar6w wiejskich urzgdu
Marszalkowskiego wojewddztwa warmiflsko-Mazurskiego poinformowal o naborach, kt6re bgdq

dotyczyly soltys6w, mieszkaric6w wsi odnowa i Rozw6j wsi w pierwszym kwartale. w pierwszym

kwartale odbgdzie sig nab6r w ramach realizacji targowisk.

w6jt Gminy - Pan Tornasz wggrzynowski: ,,pewnym sporem jest sprawa 6wietlicy w Hartowcu.

Mamy juZ grunl projekt. W bud2ecie mamy zagwarantowanych ok. 200 ty6. naszych koszt6w.

Czekamy na uruchomienie programu zwi4zanego ze dwietlicami. panie Dyrektorze, czy ten program

ruszy i kiedy? Jakie bgd4 kryteria punktowe?"

Pan Ryszard cecot zastgpca Dyrektora Departamentu Rozwoiu obszar6w wiejskich urzgdu

Marszalkowskiego wojew6dztwa warmirlsko-Mazurskiego: ,jak wspomnialem 6rodki sq mnie;sze

n12 byly w PROW 2007-2013, tych Srodk6w na Odnowg Wsi, w tym r6wnie2 na jwietlice. M6wimy tu

ocz]-wi6cie o remoncie, adaptagi. Nie m6wimy o budowie, bo takich srodk6w nie bgdzie. odnowa

Wsi ruszy prawdopodobnie jako ostatrria z naszych dzialari. Jest zwi4zane brakiem dokument6w

prztlgtych Vzez Ministerstwo. Co do zasad, maj4 sig generalnie nie zmieniC, ale o tym mo2na m6wiC



dopiero w momencie kiedy b9d4 tozporz4dzenia, bgdziemy przeszkoleni z procedur' Jak

powiedzialem Srodki bqd4, trzeba sig do tego przygotowywai Maksymalna kwota Srodk6w 500 ty6'

Wnioski moZna skladaC bezpo6rednio do samorz4du wojew6dztwa i poptzezLidera'"

W6jtGminy_PanTomaszWggrzynowski:,,czy|itozlmienalemontySwietliciadaptaqe

otrzymamy. Jakie s4 mo2liwo (;ci, popxzez Lokaln4 Grupg Dzialania czy inne proglamy finansowania

budowy Swietlicy od Podstaw."

pan Ryszard cecot zastgpca Dyrektora Departamentu Rozwoju obszar6w wiejskich Urzgdu

Marszalkowskiego wojew6dztwa warmirlsko-Mazurskiego: ,je2eli chodzi o 5rodki z PRow i 6rodki,

kt6re delegujemy do Lokalnych Grup Dzialania nie ma takiej mo2liwo6ci. Nie przewiduje sig budowy.

program PROW 2014-2020 skonstruowany jest tak, aby oirywia( to co iest. Bardzo duzo bylo Srodk6w

na odnowg wsi, du2o Swietlic adoptowano, remontowano. Je2eli chodzi o inne programy m.in. EFS,

tam sig tego nie przewiduie."

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki: ,,1eZeli chodzi o swietlicA, o kt6re m6wil Pan W6jt to

ma byC nowy budynek. Czyli zPana informacji nie mamy szans, chyba dokona sig adaptacji starego

budynku."

Pan Ryszard Cecot Zastgpca Dyrektora Departamentu Rozwoju Obszar6w Wiejskich Urzgdu

Marszalkowskiego Wojew6dztwa Warmirisko-Mazurskiego podkre6lil, i2 satrrorz4d wojew6dztwa

dysponuje zbyt matymi Srodkami .

Na ffm dyskusjg zakoriczono.

O godz.77: 35 Przewodnicz4cy Rady zarz4dzll przerwg do godz. -11:50.

W czasie przerwy obrady opuScil Radny Pan Piotr Kamiriski. Stan osobowy Rady po Przerwie 13

Radnych.

Ad.7. Podiecie uchwal w nastgpui4cvch sprawach:

l)zmiany Wieloletniei Prosnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 201G2022

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radrego Pana Dariusza Karbowskiego

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resotowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.



Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowaf i2 komisje resortowe pozytywnie zaopiniowaty
projekt uchwaly w sprawie zmiany wieroretniej prognozy Fhansowej Gminy Rybno na rata 2016-
2022.

skarbnik Gminy wobec braku pytarl ze shony Rady w sprawie projektu uchwaly nie wniosla
wyja6nieri.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg. pytai nie wniesiono.
Przewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Grniny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno.ci 13 Radnyc[glosami:
- 13 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wskzymuj4cych sig,,
podigla uchwalg Nr XXXII/8/16 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 201G2022.

Uchwala stanowi zal4cznik do protokotu.

2) zmian w budiecie Gminy Rvbno na 2016 rok

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cr sig do Radnego pana Dariusza Karbowskiego
Przewodniczqcego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie
projektu uchwaty.

Radny - Pan Dariusz Karbowski, poinformowal i2 komisje resortowe pozytywnie zaopiniowaly
projekt uchwaly w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok.

skarbnik Gminy wobec braku pytari ze strony Rady w sprawie projektu uchwaty nie wniosla
wyjaSnieri.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.
Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawny'm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
-73 - ,,2a",
- O - ,,ptzeciw"
-O - ,,wstrzymuj4cych sig"
podigla uchwalg Nr XXXII/88/6 w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2016 rok
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

3) ustalenia trvbu udzielania i rozliczania oraz trvbu i zakresu kontroli prawidlowoSci pobierania i
rvykorzvstvwania dotacii udzielanych z bud2etu Gminy Rybno dla niepublicznych: szk6l,
przedszkoli' oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawow.ych oraz innych form wvchowania
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizvczne i osobv prawne inne ni2 Gmina Rybno



przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzei Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Dariusza Karbowskiego

przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia kornisji resortowych o plzedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski, poinformowal i2 komisje resortowe pozyt)'wnie zaopiniowaly

projekt uchwaty w sprawie ustalenia trybu udzielania i tozhczania oraz tryb]u i zakresu kontroli

prawidlowo6ci pobierania i wykorzystywania dotacii udzielanych z btdLeit' Gminy Rybno dla

niepublicznych: szk6l, przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych oraz

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne inne

niz Gmina Rybno.

Nastgpnie Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady zarnkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,

glosami:
-L3 - ,,2a" ,
- 0 - ,,przeciw"
-O - ,,wstruymuj4cych sig"
podigla uchwalg Nr XXXII/89y'6 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania onz trybtt i
zakresu kontroli prawidlowoSci pobierania i wykorzystywania dotacji udzielanych z budietu
Gminy Rybno dla niepublicznych: szk6l, przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w szkolach

podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby

fizyczne i osoby prawne inne ni2 Gmina Rybno

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

4) zwolnieri z podatku od nieruchomoSci
Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cll sig do Radnego Pana Dariusza Karbowskiego

Przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

projektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski, poinformowal i2 kornisje resortowe pozytywnie zaopiniowaty

projekt uchwaly w sprawie zwolnieri z podatku od nieruchomo6ci.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Przewodnicz4cy Rady zamknql dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly Przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnlnn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 13 Radnych,
glosami:
-73 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujEcych sig"
podigla uchwalg Nr X)O(II/90fl6 w sprawie zwolnieri z podatku od nieruchomo6ci.

Ad.S.Wolne wnioski i zapytania.
Glos zabrali:
Wiceprzewodnicz4ry Rady - Pan Dariusz Tara: poinformowala, i zgodnie z rchwal4 Zgromadzenia
Ekologicznego Zwi4zku Gmin ,,Dzialdowszczyzna" od marca 20'17 roktt obowi4zywa( bgdzie oplata
za wyw6z Smieci w wysokoSci 10zl dla teren6w wiejskich i miejskich. Poprosil o zaproszenie na

kolejn4 sesjg Prezesa Zan4du EZG Dzialdowszczyzna.



w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski zgodz* sig ze stwierdzeniem , i2 nareiry zaprosid prezesa
Zarz4dn EZG Dzialdowszczyzna na sesjg, aby wyjaSnil kwestre zwiEzek z oplat4 za wyw6z
nieczystoSci. Ponadto zwr6cil sig o zajgcie stanowiska w sprawre poworania Mrodzie2owej Rady
Gminy' Zachgcala do tworzenia stowarzyszea. podzigkowat soltysom za rcarizagg frr.,d..rr'
soleckiego w mijaj4cym roku.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz: ,,nie powinniimy zgodzi( sig jako Rada na podwy2kg . nie wiem z
czego to wynikalo. Mo2e Pan przewodnicz4cy nam to przybli|y.,,
Nastgpnie podzigkowal panu Ryszardowi Ce cot za d.ostrzezenie Gminy w poprzedniej perspekty,wie
przez sarnorz4d w ojew 6dztwa.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara wyja'nil, i2 dotychczas pobierane frodki nie
pokrywajE kosztow utylizacji 5m ieci.

Pan Bartosz Zylka - Kierownik oddziafu Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa
poinformowal o konieczno6ci sporz4dzenia do korica roku spisu trzody chlewnej.

Soltys wsi Tuczki - Pani El2bieta Nazar podzigkowala za dogrchczasow4 wsp6lpraca.

WigceJ wnioskow i zapytan nie wniesiono.

Ad.9,Zamknigcie obrad.
o godz.12:o5 Przewodniczqcy Rady Pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zamkn4l obrady XXXII sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakofczono.

Protokolowala:

IN SP EKTOR

*r, r*o?kltAo,no
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